
Zápis 
ze zasedání zastupitelstva obce Kostelce u Heřmanova Městce konaného dne 19. 09. 2022 
od 18.00 hodin, v zasedací místnosti Obecního úřadu v Kostelci u Heřmanova Městce 
 
1 . Paní starostka přivítala přítomné členy zastupitelstva obce Kostelec u Heřmanova Městce a přítomné 

občany na jednání zastupitelstva obce. Informovala přítomné o počtu přítomných zastupitelů, omluvila 

nepřítomné pana  Jaroslava Kudrnu a Daniela  Strmiska  a paní Lenku Jablečníkovou. Konstatovala, že 

zastupitelstvo je usnášeníschopné – viz. prezenční listina.  

 
 

2. Paní starostka navrhla za ověřovatele zápisu paní Eva Kaválková a pana Milana Šmída. K návrhu 

ověřovatelů nebyly vzneseny připomínky a bylo zahájeno hlasování: 

K bodu č. 2 usnesení č. 64/2022: zastupitelstvo obce SCHVALUJE: 

ověřovatele zápisu: paní Eva Kaválková a pana Milana Šmída 

Hlasování:      pro: 4  proti: 0  zdržuje: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

 
         
3. Paní starostka seznámila přítomné s jednotlivými body programu jednání zastupitelstva obce /Příloha č. 1/. 

K předloženému programu nebyly navrženy změny ani připomínky a bylo zahájeno hlasování: 

K bodu č. 3 usnesení č. 65/2022 : zastupitelstvo obce SCHVALUJE: 

Program jednání zastupitelstva obce. /Příloha č. 1/ 

Hlasování:      pro: 4  proti: 0  zdržuje: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

4. Paní starostka předložila materiál  - Program obnovy venkova. Paní starostka informovala přítomné o 

významu tohoto materiálu z hlediska rozvoje obce a možnosti získat dotaci na projekty v tomto materiálu 

uvedené z prostředků |Pardubického kraje. Dále informovala o průběžných úpravách materiálu tak, aby 

odpovídal skutečnosti. Průběžně jsou  z něj vyřazeny projekty v daném období realizované a jsou do něj 

zařazeny projekty, které má obec ve výhledu k realizaci. Znamená to, že materiál je živý a reaguje na 

potřeby obce. Členové ZO neměli  k tomuto bodu dotazy ani připomínky a paní starostka zahájila hlasování: 

K bodu č. 4 usnesení č. 66/2022: zastupitelstvo obce SCHVALUJE:  

Program obnovy venkova. /Příloha č.2/ 

Hlasování:      pro: 4  proti: 0  zdržuje: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

5. Paní starostka předložila k projednání Záměr č. 14/2022 – odprodej pozemkové p.č. 868/5 v k.ú. Kostelec 

u Heřmanova Městce, výměra 37 m2. Prodejní cena 1.110,- Kč. K Záměru nebyly další připomínky a paní 

starostka zahájila hlasování: 

K bodu č. 5 usnesení č. 67/2022: zastupitelstvo obce SCHVALUJE:  

Záměr 14/2022 odprodej pozemku 686/5 – 37 m2./Příloha č.3/ 

Hlasování:      pro: 4  proti: 0  zdržuje: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

 

6. Paní starostka předložila Kupní smlouvu na odprodej p.p.č. 868/5 v k. ú. Kostelec u Heřmanova Městce, 

výměra pozemku 37 m2 za cenu 1.110,- Kč.  Členové zastupitelstva neměli k danému bodu připomínky a 

bylo zahájeno hlasování: 

K bodu č. 5 usnesení č. 68/2022: zastupitelstvo obce SCHVALUJE:  

Kupní smlouva./Příloha č.4/ 

Hlasování:      pro: 4  proti: 0  zdržuje: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 



7. Paní starostka  předložila smlouvu: Smlouvy o dílo – stavební dozor na dostavbu vodovodu do 

vojenského areálu a rozšíření vodovodu Za Oborou /Příloha č.4/. Členové zastupitelstva neměli k danému 

bodu připomínky a bylo zahájeno hlasování: 

K bodu č.6  usnesení č. 69/2022 : zastupitelstvo obce SCHVALUJE: 

Smlouvy o dílo – stavební dozor - vodovod /Příloha č. 5/ 

Hlasování:      pro: 6  proti: 0  zdržuje: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

8.  Paní starostka předložila k projednání návrh na prodej nákladního vozidla AVIA 31 SPO. Jedná se o 

požární přepravní vozidlo, které je v majetku obce a je v užívání SDH Kostelec u Heřmanova Městce kde není 

využíváno. Stanovisko SDH přednesl pan Milan Šmíd s tím, že jednotka disponuje jinými zásahovými 

vozidly. A – 31 využívá minimálně. O vozidlo projevil sbor z Libkova. Cena  je sjednána na částku 20.000,- 

Kč. Členové ZO neměly další dotazy a paní starostka zahájila hlasování: 

K bodu č. 7 usnesení č. 70/2022 : zastupitelstvo obce SCHVALUJE: 

Prodej vozidla AVIE 31 SPO  

Hlasování:      pro: 6  proti: 0  zdržuje: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

   

8. Paní starostka předložila návrh na uzavření Dohody o provedení práce pro pan Milana Šmída, člena 

zastupitelstva obce, na práce spojené při realizaci splaškové kanalizace – účast na kontrolních dnech . Částka 

za provedené práce – 5.000,- Kč bude vyplacena v následujícím výplatním termínu. Členové ZO neměly další 

dotazy a paní starostka zahájila hlasování: 

K bodu č. 8 usnesení č.57/2022: zastupitelstvo obce SCHVALUJE:  

Dodatek ke smlouvě - Prodloužení nájmu – nebytové prostory v bývalém vojenském areálu p. Jablečník 

/Příloha č.6/ 

Hlasování:      pro: 6  proti: 0  zdržuje: 0 

USNESENÍ BYLO PŘIJATO. 

 

9. Diskuze: Na všechny dotazy odpovídala paní starostka 

 

a) p. Kozáková: Dotaz: Je možné požádat realizační firmu kanalizace o zhotovení přípojky k r.d. 

p. starostka: Odpověď: projedná možnost se zástupcem firmy a bude p. Kozákovou informovat  

  

b) p. Fišerová: Dotaz: Je nutný územní souhlas na přípojku a kdo jej vydá? 

Odpověď: Není. Přípojky jsou součástí stavebního povolení. 

Dotaz: Jak bude probíhat platba za užívání kanalizace? 

Odpověď: Poplatek bude stanoven paušálem za osobu a rok (VaK Chrudim nevydal pro 

letošní rok tabulky), platba na základě podepsání smlouvy. Připojení až po podepsání 

smlouvy. 

Dotaz: Bude poplatek za připojení? 

Odpověď: Poplatek za připojení byl stanoven a schválen na ZO (10.000,- Kč za trvale 

obydlené čp., 20.000,- Kč za rekreační bydlení. 

Dotaz: Termín připojení? 

Odpověď: Nejdříve po kolaudaci (kolaudace do 30. 11. 2022), připojení nejpozději do 

30. 5. 2023. Nutné sepsání smlouvy a zaplacení poplatku za připojení. 

 

c) p. Kaválková: Dotaz: Skutečně 10.000,- za TB a 20.000,- za rekreační? 

Odpověď: Ano skutečně, i když je to jeden majitel. 

 

d) p. Perný:  Dotaz: Jak bude probíhat realizace konečných povrchů komunikací. 

Odpověď: Opravy budou průběžně pokračovat s cílem splnit termín kolaudace tak, aby 

byl dodržen závazný termín dokončení praci  podle SUS PK. 

MK – Na Průhonku a na Kvartýře – postupně po etapách  

Státní komunikace – Vyžice – od 3. 9. 2022 – konečný povrch v celé délce 

Státní komunikace – od H. Městce k pile – celá šířka vozovky 



Státní komunikace – od DZ „Kostelec k OÚ, křižovatka „U Lípy“ a kolem hřiště na 

křižovatku „Ke kostelu“  

– opravy budou probíhat postupně tak, aby byla možná dopravní obslužnost. 

V některých případech bude nutná úplná uzavírka – celá šířka komunikace. 

 

Část od OÚ přes koleje na Prachovice až na konec obce bude realizováno v období 

duben – červen 2023 z finančních důvodů SUS PK 

 

Opravy dalších MK – chodníky – budou provedeny do konce prosince 

 

Další dotazy nebyly vzneseny. 

 

Na závěr paní starostka poděkovala členům zastupitelstva obce za práci odvedenou v celém uplynulém 

volebním období a popřála jim mnoho zdraví 

 

 

Zasedání ukončeno 19. 09. 2022 v 18. 45 hod.  
 
Zapsal: Ing.  Lubomír Jankovský                  ………………………………………… 
 
Ověřovatel zápis:  Milan Šmíd                   …………………………………………. 
                                                          

       Eva Kaválková             ..……………………………………….   
 
 
 
        ……………………………………………..                                                                            
                                                                          Eva Jiráková  -        starostka                                                                 
 


